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Protokół nr XXXII/17 

sesji Rady Miejskiej w Chmielniku, 

która odbyła się 15 maja 2017 r. w Domu Kultury w Chmielniku, 

ul. Starobuska 10, sala konferencyjna  

 w godzinach od 15:30 do około 17:00 

 

 

1.  

a) Otwarcie sesji,  

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Chmielniku  Sławomir Wójcik, 

który przewodniczył obradom. Przewodniczący Rady powitał członka zarządu Powiatu 

Kieleckiego Marka Kwietnia, radną Powiatu Kieleckiego Irenę Gmyr, radnych do Rady 

Miejskiej w Chmielniku, sołtysów, kierowników gminnych oraz ponadgminnych jednostek 

organizacyjnych, pracowników Urzędu, burmistrza Pawła Wójcika oraz mieszkańców miasta 

i gminy Chmielnik. 

 

Lista obecności sołtysów na XXXII sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) Stwierdzenie kworum 

 

Lista obecności radnych na sesji dnia 15 maja 2017 r. stanowi załącznik do protokołu. 

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 15 radnych (ustawowy skład Rady 

wynosi 15 radnych).  

Stanowiło to wystarczające kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

c) przyjęcie protokołu z XXXI sesji 

 

Protokół z XXXI sesji został przyjęty jednogłośnie, 15 głosów ZA. Nie wniesiono uwag  

i poprawek. 

Protokół z XXXII sesji zostanie sporządzony przez Tomasza Biernackiego – naczelnika 

Wydziału Administracji i Promocji i Katarzynę Baran – pracownika Wydziału Administracji  

i Promocji. 

 

d) Przyjęcie proponowanego porządku obrad XXXII sesji 

 

Proponowany porządek obrad XXXII sesji został przyjęty jednogłośnie. 15 głosów ZA. Nie 

wniesiono uwag i poprawek do proponowanego porządku XXXII Sesji Rady Miejskiej. 

 

2. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami.  

 

Burmistrz powiedział, że postara się w kilku słowach przedstawić to co działo się na 

przestrzeni czasu między sesjami. Najważniejszą informacją uzyskaną w okresie między  
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sesyjnym jest zakwalifikowanie wniosku złożonego przez Gminę Chmielnik  

o dofinansowanie budowy Zespołu Placówek Oświatowych w Piotrkowicach. W najbliższym 

tygodniu zostanie podpisana pre – umowa na tę inwestycję.  

Paweł Wójcik poinformował, że otrzymaliśmy dwa dofinansowania. Pierwsze na utworzenie 

pracowni ekologiczno- przyrodniczych w Szkole Podstawowej w Chmielniku oraz w Zespole 

Placówek Oświatowych w Piotrkowicach. Wartość projektu to 50 000 zł. Drugie 

dofinansowanie, na które już została podpisana umowa to realizacja projektu pn. „Przyjazne 

przedszkole zapewnienie miejsc wychowania przedszkolnego w Samorządowym Przedszkolu 

w Chmielniku”. Wartość projektu 396 451,76 zł, dofinansowanie – 332 231,76 zł. 

Rozpoczęła się przebudowa drogi gminnej nr 316048T Sędziejowice – Chomentówek. 

Termin realizacji został zaplanowany do 30.06.2017 r., a koszt realizacji 372 290,62zł. 

Podpisano umowę na „termomodernizację budynku Gimnazjum im. gen. Kazimierza 

Tańskiego w Chmielniku wraz z łącznikiem i salą gimnastyczną – wartość 2 219 995,52 zł 

brutto . Prace zostały rozpoczęte, a termin realizacji przewidziany jest do 25.08.2017 r.  

Trwa procedura przetargowa na wybór wykonawcy na termomodernizację budynku 

Samorządowego Przedszkola w Chmielniku, ponieważ przedsiębiorca, który wygrał przetarg 

ostatecznie wycofał się  z inwestycji. 

Zakończone zostały prace przy modernizacji Osiedla Sady. Dodatkowo utwardzono 

kruszywem plac przy skrzyżowaniu ulicy Kwiatowej i ulicy Szkolnej. 

Sukcesywnie likwidowane zostają dzikie wysypiska, które są zgłaszane.  

9 maja 2017 r. została podpisana umowa na dofinansowanie zadania pn. „Realizacja 

Programu usuwania wyrobów zawierających azbest dla Gminy Chmielnik na lata 2014- 2032 

w roku 2017” na kwotę 39 109,18 zł. Kwota dofinansowania powinna wyczerpać wszystkie 

wnioski, które zostały złożone do roku 2016. 

Zakończony został cykl spotkań burmistrza i radnych z mieszkańcami. Spotkania odbyły się 

we wszystkich sołectwach gminy Chmielnik. 

25 marca 2017 r. odbyły się XVII Halowe Mistrzostwa Radnych i Pracowników 

Samorządowych w Piłce Nożnej o Puchar Starosty Kieleckiego. Nasza drużyna osiągnęła 

bardzo dobry wynik. 

Burmistrz powiedział, że  4 kwietnia b.r. uczestniczył w spotkaniu w Świętokrzyskim 

Urzędzie Wojewódzkim w Kielcach, dotyczącym przystąpienie do programu Mieszkanie +. 

Na początku kwietnia odbyło się spotkanie władz samorządowych z ościennych gmin  

w Szpitalu Powiatowym w Chmielniku. Celem spotkania była pomoc dla chmielnickiego 

szpitala. 

Burmistrz złożył podziękowania na ręce Dyrektor Chmielnickiego Centrum Kultury za 

organizację pierwszego konkurs na najdłuższą i najpiękniejszą palmę, który cieszył się bardzo 

dużym zainteresowaniem. 

Paweł Wójcik wspomniał także o obchodach uroczystości Dnia Pamięci Ofiar Zbrodni 

Katyńskiej oraz Rocznicy Katastrofy Smoleńskiej. 

Ważnymi wydarzeniami w okresie miedzy sesyjnym były także spotkanie z mieszkańcami 

Celin w sprawie poszerzenia działalności kopalni, spotkanie Młodzieżowych Rad Miejskich 

w ŚUW w Kielcach oraz Konferencja „Zrównoważony rozwój Województwa 

Świętokrzyskiego”. 
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Burmistrz podziękował radnym i mieszkańcom za liczny udział w obchodach Święta 

Konstytucji 3 maja, a także w dorocznym Święcie Polskiej Niezapominajki. 

Na koniec swojego sprawozdania Burmistrz wspomniał także o przedłużonym terminie 

składania wniosków do ARiMR o przyznanie płatności obszarowych za 2017r, chmielnickim 

pudełku życia, które cieszy się dużym zainteresowaniem oraz o spotkaniu z zespołem 

archeologiczno - badawczym w sprawie osady w Śladkowie Małym. 

 

Następnie Sławomir Wójcik przedstawił sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej  

w Chmielniku od ostatniej sesji czyli 27 lutego: 

W tym okresie odbyły się posiedzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w Chmielniku  

w dniach: 

24.04.2017 r.-  Komisja Oświaty, Kultury oraz Zdrowia i Spraw Społecznych, 

27.04.2017 r.- Komisja Rewizyjna, 

28.04.2017 r.- Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 

05.05.05.2017 r. – Komisja Rewizyjna 

09.05.2017 r.- Komisja Budżetu Finansowa i Rozwoju Gospodarczego, 

11.05.2017 r.- Komisja Statutowo- Regulaminowa 

Ponadto radni uczestniczyli w: 

29.03-28.04.2017 r. – Spotkaniach z mieszkańcami 

25.03.2017 r. – XVII Mistrzostwach Radnych i Pracowników Samorządowych w Halowej 

Piłce Nożnej, 

07.04.2017 r. – Szkoleniu wyjazdowym w Białej Rawskiej, 

09.04.2017 r. – Kiermaszu Wielkanocnym, 

10.04.2017 r. - Dniu Pamięci Ofiar Zbrodni Katyńskiej i Rocznicy Katastrofy Smoleńskiej, 

03.05.2017 r. – Gminnych obchodach Święta Konstytucji 3 Maja 

14.05.2017 r. – Święcie Polskiej Niezapominajki 

 

3. Przyjęcie sprawozdań z działalności za rok 2016 jednostek organizacyjnych Gminy 

Chmielnik: 

 

a) Chmielnickie Centrum Kultury, 

 

Do sprawozdania z działalności Chmielnickiego Centrum Kultury za rok 2016 nie 

zgłoszono uwag ani pytań. 
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Przewodniczący Rady poddał sprawozdanie z działalności Chmielnickiego Centrum 

Kultury pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA przyjęciem sprawozdania z działalności Chmielnickiego Centrum Kultury głosowało 

15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Sprawozdanie 

zostało przyjęte jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej 

 

Do sprawozdania z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

za rok 2016 nie zgłoszono uwag ani pytań. 

 

Przewodniczący  Rady  poddał  sprawozdanie  z  działalności  Samodzielnego  

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA  przyjęciem  sprawozdania  z  działalności  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  

Opieki Zdrowotnej głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW 

 i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

c) Miejsko- Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej. 

 

Do  sprawozdania  z  działalności    Miejsko - Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  

za rok 2016 nie zgłoszono uwag ani pytań. 

 

Przewodniczący  Rady  poddał  sprawozdanie  z  działalności  Miejsko- Gminnego  

Ośrodka Pomocy Społecznej pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 

radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA przyjęciem sprawozdania z działalności Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej Samopomocy głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie 

 i stanowi załącznik do protokołu. 

 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Chmielnik 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik. Zapoznał radnych ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej oraz  

z treścią uzasadnienia stanowiącego załącznik do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na burmistrza.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 
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Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XXXII/279/2017 w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza 

Miasta i Gminy Chmielnik głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

b) uchylenia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Chmielnik na lata 2016 - 2025 

 

Projekt został omówiony przez Mariusza Ścianę – Z-cę Burmistrza Miasta i Gminy 

Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXXII/280/2017 w sprawie uchylenia Gminnego Programu 

Rewitalizacji dla Gminy Chmielnik na lata 2016 – 2025 głosowało 15 radnych. Głosów 

PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

c) przystąpienia do sporządzenia Programu Rewitalizacji dla Gminy Chmielnik na lata 2016 – 

2023 

 

Projekt został omówiony przez Mariusza Ścianę – Z-cę Burmistrza Miasta i Gminy 

Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXXII/281/2017 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Programu Rewitalizacji dla Gminy Chmielnik na lata 2016 – 2023 głosowało 15 radnych. 

Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

d) regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Chmielnik  

 

Projekt został omówiony przez Beatę Szpejnę -  Podinspektora Wydziału Budownictwa  

i Ochrony Środowiska. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  
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ZA podjęciem uchwały nr XXXII/282/2017 w sprawie regulaminu utrzymana czystości  

i porządku na terenie Miasta i Gminy Chmielnik głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW 

 i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

e) określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 

 

Projekt został omówiony przez Beatę Szpejnę – Podinspektora Wydziału Budownictwa  

i Ochrony Środowiska. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXXII/283/2017 w sprawie określenia szczegółowego sposobu  

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW 

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

f) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2017 - 2019 

 

Projekt został omówiony przez Pawła Wójcika – Burmistrza Miasta i Gminy Chmielnik 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. 

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXXII/284/2017 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny na lata 2017 – 2019 głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW nie było, 

1 osoba WSTRZYMAŁA się od głosu. Uchwała została podjęta większością głosów i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

g) wyrażenia zgody na przyjęcie przez Gminę Chmielnik darowizny nieruchomości 

 

Projekt został omówiony przez Leszka Rybczyka - Z-cę Naczelnika Wydziału Rolnictwa  

i Gospodarki Nieruchomościami.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad). ZA podjęciem uchwały nr 

XXXII/285/2017 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie przez Gminę Chmielnik darowizny 

nieruchomości głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie 

było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
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h) nabycia zabudowanej działki oznaczonej nr 141 położonej w Jasieniu 

 

Projekt został omówiony przez Leszka Rybczyka - Z-cę Naczelnika Wydziału Rolnictwa  

i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. 

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXXII/286/2017 w sprawie nabycia zabudowanej działki 

oznaczonej nr 141 położonej w Jasieniu głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

i) wydzierżawienia gruntów stanowiących własność Gminy Chmielnik 

 

Projekt został omówiony przez Leszka Rybczyka - Z-cę Naczelnika Wydziału Rolnictwa  

i Gospodarki Nieruchomościami.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad). ZA podjęciem uchwały nr 

XXXII/287/2017 w sprawie wydzierżawienia gruntów stanowiących własność Gminy 

Chmielnik głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

h) zmian budżetu na 2017 rok 

 

Projekt został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. 

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXXII/288/2017 w sprawie zmian budżetu na 2017 rok głosowało 

15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

5. Interpelacje radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jarosław Olesiński zapytał czy jest możliwość aby przeprowadzić 

badania i pomiary hałasu przy Osiedlu 22 Lipca na trasie Nr 73, aby przy budowie obwodnicy 

północnej Chmielnika można było zamontować ekrany akustyczne. Hałas jeżdżących  aut jest 

bardzo uciążliwy dla mieszkańców oraz uczniów Szkoły Podstawowej. 
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Kolejnym ważnym tematem jest przejazd z ulicy Leśnej na ulicę Szkolną, który przy tak 

dużym natężeniu ruchu  nie będzie możliwy. 

Paweł Wójcik powiedział, że podczas spotkania z Dyrektorem Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad Krzysztofem Strzelczykiem zostały przeanalizowane wszystkie 

wskaźniki między innymi natężenie ruchu i hałasu. Projekt, który obejmuję budowę tej 

inwestycji jest wykonany z obowiązującymi przepisami. W tym momencie nie da się 

stwierdzić jakie będzie natężenie ruchu po zakończeniu inwestycji. 

 

Jarosław Olesiński zapytał czy jest możliwość aby gmina na własny koszt przeprowadziła 

badanie pomiaru hałasu? 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował aby tematem tym zajęła się Komisja Oświaty, 

Kultury oraz Zdrowia i Spraw Społecznych. 

 

6. Sprawy różne 

 

Burmistrz w imieniu swoim i organizatorów szkolenia w Białej Rawskiej wręczył wszystkim 

uczestnikom dyplomy potwierdzające udział w szkoleniu pt. "Rola sołtysa w samorządzie 

gminnym". 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Chmielniku przedstawił ofertę edukacyjną Zespołu Nr 3  

w Chmielniku na rok szkolny 2017/2018.  

  

7. Zakończenie obrad 

 

Z powodu wyczerpania porządku XXXII sesji Rady Miejskiej, Przewodniczący Rady dokonał 

zamknięcia obrad dnia 15 maja 2017 roku. 

 

 

Sporządził: 

 

Tomasz Biernacki 

 

 

Katarzyna Baran 

 

 

 

 

 

 


